
PVDA Westerveld Schriftelijke vraag Toezicht afgezette MTB Route Vledder 

Datum: 21-01-2022 

Steller van de vragen: PVDA Westerveld 

Onderwerp: Afzetlinten MTB Route 

Geacht college, 
enige weken geleden is de welbekende MTB route in onze gemeente afgesloten voor 
mountainbikers. Daarvoor zijn hekken geplaatste en afzetlinten gespannen. Men gaat ook lopend 
langs deze routes en trekken de afzetlinten kapot om door te kunnen. 
Dit heeft tot gevolg dat er plastic in de bossen ligt. We hebben de Maatschappij van Weldadigheid, 
Jacob Kruijer gebeld. Zij faciliteren alleen en de gemeente doet het handhaven van de afgezette MTB 
Route.

Hierover de volgende vragen: 
1. Was het college bekend dat er nu her en der plastic afzetlint in de natuur ligt? 
2. Gaat de gemeente wekelijks controleren bij die afgezette plekken? 
3. Is er misschien een andere manier te bedenken ipv plastic afzetlint en dranghekken?




